
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 1 OKTOBER 2013 

Aanwezig:
Leden: 
CDA G.Th.M. van Lieshout( tot en met punt 5) en T. van Heese
VVD A.J.M. Bank, B.A. Graal, R. Broekhuizen en mevrouw C.C.J. Breed-Vlaar 
D66 F.J.M. Duits, G.A. Jägers, H. van Dijk
GroenLinks G. M.M. Wehkamp  
PvdA M. Tjallema

Bestuurders: P.J. Heiliegers, G. Markus  en M. Vink-van Bruggen
Voorzitter: H. Werner
Griffier: mw. A.J. Kuijper

Met kennisgeving afwezig: mevrouw  M.L. van Est-Heijnis en de heer Van der Laan
Mede-aanwezig: De heer Van Elst (afdeling Middelen)

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De Voorzitter opent de vergadering. Er zijn berichten van verhindering van mevrouw Van 
Est en de heer Van der Laan. Zij worden vervangen door respectievelijk de heren Tjallema 
en Wehkamp. Omdat er bij diverse punten insprekers zijn (5, 6 en 10) wordt de volgorde van 
de agenda zodanig aangepast dat de punten 6 en 10 behandeld worden na agendapunt 4. 
 

2. Conclusies van de commissievergadering van 3 september 2013

De conclusies worden ongewijzigd vastgesteld. Naar aanleiding van de conclusies vraagt de 
heer Van Dijk of wethouder Markus al duidelijkheid kan geven over de overstort uit het 
wegenfonds antwoordt de heer Markus dat het hoofd middelen dit uit zal zoeken.. 

3. Lijst van toezeggingen tot en met 3 september 2013

Mevrouw Breed vraagt wanneer het groenstructuurplan behandeld zal worden. De heer 
Markus antwoordt dat dat naar verwachting in november zal zijn. Ook geeft hij desgevraagd 
aan hoe de verdeling van het budget voor het groenstructuurplan en de N200/Oranje 
Nassaustraat is. 
De lijst wordt voor kennisgeving aangenomen.

4. Spreekrecht
De insprekers krijgen het woord aan het begin van het betreffende agendapunt.



A-stukken

6. Lokale omroep Haarlem en Mediawet

De heer H. Peeters van Haarlem 105 spreekt in. Hij dringt er bij de commissie op aan om 
Haarlem 105 representatief te verklaren voor Haarlemmerliede en Spaarnwoude.

CDA, VVD, GroenLinks en D66 steunen het college in het voorstel om Haarlem 105 niet 
representatief te verklaren voor onze gemeente. PvdA zal het nog nader bespreken in de 
fractie. 
De Voorzitter concludeert dat het voorstel met een positief advies door kan naar de raad.

10.  Weigering vaststelling beheersverordening
Mevrouw Spoor, aanvrager van de beheerverordening spreekt in. Zij geeft aan waarom het 
in haar belang is dat er een bestemmingsplan geldt voor de plek waar haar woonschip ligt. 

De commissie staat niet afwijzend tegenover de plannen van aanvrager voor de ligplaats, 
maar een beheerverordening is daarvoor niet het juiste middel. Het bestemmingsplan komt 
binnen redelijke termijn in de commissie en de raad. 

De Voorzitter constateert dat de commissie adviseert om het voorstel te agenderen voor de 
raadsvergadering. 

5. Realistisch perspectief voor Haarlemmerliede en Spaarnwoude

Op verzoek van de heer Van Heese wordt de vergadering geschorst voor onderling overleg 
tussen de fracties. Na de heropening spreekt de heer H. Koelman op persoonlijke titel in. Als 
verontruste inwoner spreekt hij zijn zorg uit voor de Groene Buffer als de gemeente niet 
langer zelfstandig zou zijn. Hij pleit dan ook voor voortzetting van de zelfstandigheid.

De heer Van Heese geeft aan dat de raadsbehandeling pas op 17 december aanstaande is 
voorzien. Dat geeft nog ruim twee en een halve maand de tijd om het voorstel te kneden. Hij 
stelt voor in het voorgestelde besluit onder b. het woord “beoogd” toe te voegen voor het 
woord fusie en ook toe te voegen dat deze beoogde fusie op onze voorwaarden moet 
plaatsvinden. Het CDA vindt dat er een open oog moet zijn voor andere 
samenwerkingsvormen zodat er op 17 december een afgewogen besluit kan worden 
genomen. 
De heer Tjallema onderschrijft de voorstellen van het CDA voor aanpassing van de tekst. De 
PvdA ziet wel wat in het voorstel dat er ligt, maar vindt de onderbouwing van de 
fusiegedachte dun. Op een meer transparante manier zouden de redenen van de fusie 
onderbouwd moeten worden. Dat moet er liggen op 17 december.
De heer Broekhuizen steunt het verzoek voor een nadere onderbouwing en aanvullend 
onderzoek. Het college en de raadsleden moeten daarbij gezamenlijk optrekken.
De heer Jägers geeft aan dat we het heft in eigen handen willen nemen. In het voorstel kom 
je dan uit op fusie, voor 17 december moeten er verbeteringen in de tekst en het proces 
komen. De besluitvorming is nu onvoldoende onderbouwd. Menigeen vindt het proces te 
snel gaan. Door de vaagheid van de uitnodigingen voor de ronde tafelbijeenkomsten waren 
er hoofdzakelijk insiders.  Op de vragen van de buitenwacht moeten goede antwoorden 
gegeven kunnen worden. We moeten oppassen niet voor de muziek uit te lopen. Fusie lijkt 
het meest waarschijnlijke maar we moeten de partners niet beperken tot de aangrenzende 
gemeenten. Hij ondersteunt het voorstel om nog verder te kijken hoe andere gemeenten de 
problemen aangepakt hebben zoals Bennebroek, Beemster, Amstelveen/Aalsmeer. 
Zorgvuldigheid moet voor snelheid gaan. We hebben geen mandaat voor deze actie. De 
definitieve keuze van de fusiepartner valt na de verkiezingen. Over de shortlist moeten de 
inwoners geraadpleegd worden. 



De heer Wehkamp steunt de opmerkingen van de heer Tjallema. Op bladzijde 4 van het 
voorstel wordt gesproken over de “bestaande twijfel over bestuurlijke kwaliteit”. Daarvoor wil 
hij meer argumentatie zien. 

De heer Heiliegers geeft aan dat er sprake is van dynamiek. Ook het personeel is daarbij 
betrokken. Gezegd is dat zorgvuldigheid boven snelheid gaat en dat we oog moeten houden 
voor andere samenwerkingsvormen, zowel door toevoegingen in de voordracht als door 
werkbezoeken. Het college zal daar een voorstel voor doen. De toevoeging van het woord 
“beoogd” neemt het college over. De voordracht is een levend document en in de loop van 
het proces worden stukken toegevoegd. Wij stellen de voorwaarden voor de beoogde fusie 
als gemeente zelf op. Volgende week zullen de samenvattingen van de 
rondetafelbijeenkomsten beschikbaar zijn. Andere dan aangrenzende gemeenten zijn 
inderdaad niet uitgesloten, maar de pers is niet altijd even zorgvuldig in het citeren van de 
bestuurders.

In de tweede instantie geeft de VVD nog aan dat ook gesproken moet worden met een 
gemeente die al enige jaren geleden is gefuseerd. Het CDA wil de voorwaarden ingebracht 
zien in het proces van 17 december en als er dan teveel open einden zijn, moet de 
besluitvorming worden uitgesteld. D66  geeft nogmaals aan dat snelheid geen doel is. 
Burgers moeten bij het proces betrokken worden.
De heer Heiliegers geeft aan, ook ten aanzien van de contacten met het personeel, de 
ingezette route aan te houden. 

De Voorzitter concludeert dat er nadere onderbouwing komt van de voordracht onder 
andere door werkbezoeken. De verwerking zal terugkomen in de commissie. 

7. Ontwerp programmabegroting 2014

Er worden nog enkele opmerkingen gemaakt en vragen gesteld, die door mevrouw Vink 
beantwoord worden. Veel is al aan de orde geweest in de technische commissie. 
De Voorzitter concludeert dat de begroting 2014 geagendeerd kan worden voor de 
begrotingsvergadering van 7 november aanstaande. 

8. 7e suppletoire dienstjaar 2013

Enkele vragen van D66 worden door de heer Markus beantwoord. Ten aanzien van de 
groenplannen is de tekst in het voorstel niet juist, die zal worden aangepast. 

De Voorzitter concludeert dat het voorstel met een positief advies door kan naar de raad.

9. Ontwerp begroting Paswerk 2014

De Voorzitter concludeert dat het voorstel met een positief advies door kan naar de raad.

11. Verslaglegging welstand verslagjaar 2012

De VVD verwijst naar de themabijeenkomst over de welstand en de eventuele fusie tussen 
de welstandscommissie en de monumentencommissie. 
De PvdA vraagt naar de toegezegde stukken over de Ringweg. 
D66 vraagt wanneer het verslag van het gesprek van het college met de 
welstandscommissie komt.
De heer Heiliegers antwoordt dat deze bespreking nog moet plaatsvinden. De 
themabijeenkomst zoals genoemd door de VVD is begin volgend jaar. 



De Voorzitter concludeert dat het voorstel met een positief advies door kan naar de raad.

B-stukken

12. Principe aanvraag bouw 2e woning Houtrakkerweg 18

De VVD staat achter het voorstel het plan nader uit te werken.
De PvdA vraagt waarom het college voorstander van dit plan is. Ook GroenLinks wil dat 
weten. De heer Markus geeft aan dat het gaat om een locatie tegenover het parkeerterrein 
van het station. In de bestemmingsplanprocedure voor Sugar City en het station, in opdracht 
van Sugar City opgesteld, is geen rekening gehouden met het parkeerterrein en de liften. 
Een bezwaar tegen de liften en het stilleggen van de werkzaamheden is voorkomen door de 
toezegging van het college welwillend te staan tegenover de bouw van een tweede woning. 
De Voorzitter concludeert dat het college verder kan gaan met de uitwerking van het plan. 

C-stukken

13. Politieke vragen over C-stukken

De vragen van D66 en VVD over het plan van aanpak jeugdwerkeloosheid worden door 
mevrouw Vink beantwoord. 

Overige punten

14. Samenwerkingsverbanden

Mevrouw Breed hoort steeds vaker geluiden dat het onderhoud door het recreatieschap te 
wensen overlaat. Zij maakt zich grote zorgen over de toekomst van het schap. Het college is 
hiervan op de hoogte. 
Voor wat betreft Polanenpark vraagt zij aandacht voor de bewoners van Haarlemmerliede, 
die overlast kunnen hebben van de bedrijvigheid. 
De heer Van Heese wil weten of Velsen al plannen heeft voor de verkeersafwikkeling van 
Landal Greenpark. De heer Heiliegers antwoordt daar ontkennend op. 

15. Rondvraag

De heer Duits vraagt wanneer de reparatie van de boezembruggen N200 zijn uitgevoerd, 
omdat er nu weer vrachtwagens zijn toegestaan. Is er nog sprake van dat er een verbod 
komt op vrachtwagens op de N200?
De heer Markus antwoordt dat dit verbod besproken is in een “benen op de tafel” overleg 
met Rijkswaterstaat en gedeputeerde Post. De gemeente is niet geïnformeerd over de 
reparaties. Er gaat een brief naar RWS. 

16. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de Voorzitter onder dankzegging de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare vergadering van 5 november 2013

De griffier, de voorzitter, 


